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Til: Postmottak ASD
Emne: Høyringom forslag til endringar i reglane om rett til pleiepengar ved

sjuke barn

Referanse: 15/2989

Høyring om forslag til endringar i reglane om rett til pleiepengar ved
sjuke barn etter folketrygdlova kapittel 9

Levert: 09.11.2015 10:18

Svartype: Med merknadar
Kontakt avsendar:
Kontaktperson: 1110011111111111
Kontakt-e-post:
Tittel: Pleiepenger 100% må vare lengre enn 1 år!

Uttalelse:
Jeg er mor til et barn der behandlingen for krefl varte mer en 1 år, vi var heldige å få 100%
pleiepenger som var helt rett og nødvendig. Ser at forslaget nå kun skal gi 60% andre året, dette
blir fullstendig feil når behovet for å passe et barn er 241/7.Erfaringsmessig vet jeg at det er
umulig å jobbe samtidig som en følger opp et barn under behandling. Det er tett med kontroller,
og i tillegg stadig akutte situasjoner som dukker opp. Svært lite forutsigbare dager, som ikke lar
seg kombinere med å fungere i arbeidslivet. Det skal ikke bli slik i Norge at man må være
avhenige av dyre forsikringer for å kunne trygge hverdagen sin. Tiden like etter behandling er
ofte også krevende da det tar tid å komme seg etter tøff behandling. Behovet for pleiepenger må
i hvert tilfelle avgjøres sammen med foreldre og lege, og muligheten for 100% må være der mer
en kun 1 år.

Vedlegg:

Høring:


